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Møteprotokoll  

Kommunestyret 
 

 

Dato: 27.05.2021 kl. 10:00 – 16:50 

Sted: Hemne samfunnshus  

Arkivsak: 21/00005 

Møtende 
medlemmer:  

Odd Jarle Svanem (SP), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Halvorsen (SP), 
Steinar Berdal (SP), Ola Rognskog (SP), Jørn Ola Engdal (SP), Siri Johanne 
Anshus Selnes (SP), Øyvind Engvik (SP), Tove Karin Halse Lervik (AP), Bernt 
Olaf Aune (AP), Inge Heimsbakk (AP), Roar Sørensen (AP), Randi Synnøve Eli 
(AP), Rune Bakken (AP), Knut Johan Singstad (KRF), Kjell Øyasæter (HE), 
Helen Taftø (HE), Thomas Folgerø (HE), Einar Vaagland (HA), Irene Røe 
Vaagan (HA), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (HA), Tora Vaagan Hofset (H), 
Sverre Vullum (H) 

Forfall  Ruth Solfrid Sjøli (SP) for Solvår Marit Skogen Sæterbø, 
 Arnfinn Olav Volden (SP) for Nils Forren,  
Morten Juul (SP) for Ole Steinar Opsal, 
Hildur Hestnes (AP) for Unni Dahl,  
Ole Johan Helland (AP) for Jorulf Magne Gumdal,  
Bjørn Trygve Eidsvoll (FRP) for Bjarne Sæther,  
Ove Bernt Strømmen (H) for Even Hendseth 
Marte Lund (AP) 
 

  

Fra administrasjonen 
møtte: 

Kons. Rådmann Anita Ørsal Oterholm 

  

Protokollfører: Konsulent Liv Mary Berdal Engvik / Gabriella Zetterstrøm 

   

Merknader I sak 43/21 ble Ola Rognskog og Tove Karin Halse Lervik ble enstemmig 
erklært inhabil iflg. Kommunelovens § 11.10 jfr. Forvaltningslovens § 6 
første ledd, punkt a. og fratrådte under behandling av saken.  
 

I sak 43/21 ble Einar Vaagland, Oddny Guldstein-Aarset Løwe enstemmig 
erklært inhabil iflg. Kommunelovens § 11.10, jfr. Forvaltningslovens § 6, 
første ledd, punkt e. 2 og fratrådte under behandling av saken.  
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I sak 43/21 ble Siri Johanne Anshus Selnes enstemmig erklært inhabil iflg. 
Kommunelovens § 11.10, jfr. Forvaltningslovens § 6, første ledd, punkt e. 1 
og fratrådte under behandling av saken.  
 
I sak 46/21 og 48/21 ble Øyvind Engvik enstemmig erklært inhabil iflg. 
Kommunelovens § 11.10 jfr. Forvaltningslovens § 6 andre ledd. og fratrådte 
under behandling av sakene.  
 
Bjørn Trygve Eidsvoll deltok ikke under godkjenning av møteinnkalling og 
saksliste. 
 
Kons. Rådmann Anita Ørsal Oterholm orienterte om ROBEK. 
 
Rådgiver/prosjektleder eiendomsskatt Eva Randi Oldervik deltok under 
behandling av sak 43/21 
 
Leder i Viltutvalget Knut Johan Singstad orienterte under behandling av sak 
49/21. 
 
Rune Bakken innvilget permisjon fra kl. 12:45. Han deltok under behandling 
av sak 49/21 og 41/21. 
 
Øyvind Engvik og Morten Juul ble erklært habil under behandling av sak 
44/21. 
 
I sak 46/21 ble Hildur Hestnes enstemmig erklært inhabil iflg. 
Kommunelovens § 11.10 jfr. Forvaltningslovens § 6 første ledd, punkt a. 1, 
og fratrådte under behandling av saken.  
 
Oddny Guldstein-AA Løwe, Ruth Solfrid Sjøli og Knut Johan Singstad 
innvilget permisjon fra klokka 16.00. De deltok under behandling av alle 
saker.  
 
Tre forslag på avvikling av halvtime med besvarelser på interpellasjoner og 
spørsmål: 
Forslag 1: Utvider halvtimen til alt er besvart  
For forslaget stemte 7:  
Odd Jarle Svanem (SP), Irene Røe Vaagan (HA), Bjørn Trygve Eidsvoll (FRP), 
Hildur Hestnes (AP), Einar Vaagland (HA), Ole Johan Helland (AP), Arnfinn 
Olav Volden (SP) Imot forslaget stemte 19:  
Sverre Vullum (H), Kjell Øyasæter (HE), Roar Sørensen (AP), Bernt Olaf Aune 
(AP), Ove Bernt Strømmen (H), Morten Juul (SP), Inge Heimsbakk (AP), 
Thomas Folgerø (HE), Tove Karin Halse Lervik (AP), Tora Vaagan Hofset (H), 
Jørn Ola Engdal (SP), Marit Liabø Sandvik (AP), Øyvind Engvik (SP), Marte 
Halvorsen (SP), Helen Taftø (HE), Siri Johanne Anshus Selnes (SP), Randi 
Synnøve Eli (AP), Steinar Berdal (SP), Ola Rognskog (SP)  
Dermed er forslaget Ikke vedtatt 
 
Det ble så stemt over forslag 2 Utvider halvtime til maks 1. time mot 
Halvtime jfr. Møtereglement og forslag 3 Halvtime jfr. Møtereglement: 
For forslag 2 stemte 11:  
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Odd Jarle Svanem (SP), Irene Røe Vaagan (HA), Ove Bernt Strømmen (H), 
Morten Juul (SP), Einar Vaagland (HA), Ole Johan Helland (AP), Tora Vaagan 
Hofset (H), Jørn Ola Engdal (SP), Arnfinn Olav Volden (SP), Siri Johanne 
Anshus Selnes (SP), Randi Synnøve Eli (AP)  
For forslag 3 stemte 15:  
Sverre Vullum (H), Kjell Øyasæter (HE), Roar Sørensen (AP), Bernt Olaf Aune 
(AP), Bjørn Trygve Eidsvoll (FRP), Hildur Hestnes (AP), Inge Heimsbakk (AP), 
Thomas Folgerø (HE), Tove Karin Halse Lervik (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), 
Øyvind Engvik (SP), Marte Halvorsen (SP), Helen Taftø (HE), Steinar Berdal 
(SP), Ola Rognskog (SP)  
Dermed ble forslag 3 vedtatt 
 
 
Protokolltilførsel:  
Sverre Vullum deltok ikke under behandling av sak 43/21, men var tilhører. 
Helen Taftø endret sin avstemming i sak 48/21 fra mot til for. 
 
Møteinnkalling og saksliste med endringer enstemmig vedtatt. 

 
 

SAKSKART  Side 

Saker til behandling 

41/21 
20/02915-
21 

Politisk representasjon i 
samarbeidsutvalget - 
kommunale barnehager 

7 

42/21 21/00678-7 
Lovlighetskontroll av 
budsjettrevisjon mars 2021 

8 

43/21 21/01135-1 

Eiendomsskatt - prinsipper 
for fritak av eiendomsskatt 
etter §7 i 
eiendomsskatteloven 

9 

44/21 
20/03143-
46 

Budsjettorientering april 
2021 

13 

45/21 
20/06654-
16 

Valg av medlem til 
Interkommunalt politisk råd 
Trøndelag sørvest 

17 

46/21 21/00711-1 
Søknad om 30 km-sone på 
Otnesvegen. 

19 

47/21 21/01232-1 
Utredning og plan for 
sjøområdene Tjeldbergodden 
til Taftøyan 

21 
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48/21 21/01453-1 

Finansiering rehabilitering 
lokaler til rus og psykisk helse 
i gamle helsestasjon 
Kyrksæterøra 

24 

49/21 21/01085-9 

Mål og retningslinjer for 
forvaltning av hjorteviltet i 
Aure og Heim kommuner 
2021-2023 

26 

50/21 21/17647-3 
Oppnevning av kandidater til 
interkommunal klagenemnd 
ReMidt IKS 

29 

Referatsaker 

49/21 20/01862-9 
Rennsjølia naturreservat - 
orientering om vedtak 

Error! 
Bookmark 
not 
defined. 

50/21 
20/03143-
45 

Gjennomgang av budsjett- og 
økonomiplan 2021-2024 - 
Statsforvalteren anbefaler å 
unnlate innmelding i ROBEK 

Error! 
Bookmark 
not 
defined. 

51/21 20/03143-
47 

Heim kommune - Innmelding 
i ROBEK 

 

52/21 20/03664-7 Svar - Utkast til ny rutetabell 
på Arasvika-Hennset fra 
1.mai 

 

53/21 20/06761-2 Endelig vedtatt og publisert 
forskrift om farvannsavgift i 
Kristiansund og Nordmøre 
Havn IKS med tilhørende 
kommuner. 

 

54/21 21/00133-2 Møteprotokoll 26.04.2021 
Årsmøte Revisjon Midt-Norge 
SA. 

 

55/21 21/00286-5 Pris på konsesjonskraft kan 
endres i revisjonssaker – 
Staten og LVK er gitt 
medhold i prinsipiell dom fra 
Borgarting la 

 

56/21 21/00677-8 Ny versjon av møteprotokoll 
fra rådsmøtet i KNH iks 
tirsdag 13.4.2021 
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57/21 21/00678-6 Krav om lovlighetskontroll - 
årsbudsjettet for 2021 for 
Heim kommune - avvisning 
av kravet 
 

 

58/21 21/01045-8 Oppdatering etter 
styremøtet Helseplattformen 
21 april 2021 
 

 

59/21 21/01090-4 Protokoll fra årsmøte i 
AVFALLSFORUM MØRE OG 
ROMSDAL 
 

 

60/21 21/17368-1 ReMidt IKS - Innkalling til 
Representantskapsmøte 

 

Interpellasjon 
 

• 29.03.21 Eiendomsskatt - Einar Vaagland - forslaget trekkes, fremmes i møtet i stedet 

• 10.05.21 Felles opprop mot finansieringen av Helseplattformen - Bjarne Sæther - utsatt 

• 10.05.21 Utsette oppstart av nytt bibliotek i Heim kommune - Bjarne Sæther - utsatt 

• 10.05.21 Barnevern - Einar Vaagland 
 
Einar Vaagland – Halsalista - Forslag til vedtak, interpellasjon - barnevern: 
Kontrollutvalget prioriterer revisjon av barnevernet. Barnevernet utarbeider en rapport for 2020 
og presenterer den for kommunestyret ved første anledning. 

 
For forslaget stemte 17:  
Odd Jarle Svanem (SP), Irene Røe Vaagan (HA), Sverre Vullum (H), Roar Sørensen (AP), Ove Bernt 
Strømmen (H), Morten Juul (SP), Bjørn Trygve Eidsvoll (FRP), Thomas Folgerø (HE), Tove Karin 
Halse Lervik (AP), Einar Vaagland (HA), Ole Johan Helland (AP), Tora Vaagan Hofset (H), Jørn Ola 
Engdal (SP), Marit Liabø Sandvik (AP), Helen Taftø (HE), Arnfinn Olav Volden (SP), Ola Rognskog 
(SP)  
Imot forslaget stemte 9: 
Kjell Øyasæter (HE), Bernt Olaf Aune (AP), Hildur Hestnes (AP), Inge Heimsbakk (AP), Øyvind Engvik 
(SP), Marte Halvorsen (SP), Siri Johanne Anshus Selnes (SP), Randi Synnøve Eli (AP), Steinar Berdal 
(SP)  
 
Forslaget vedtatt med 17 stemmer for mot 9 stemmer: 
 
Kontrollutvalget prioriterer revisjon av barnevernet. Barnevernet utarbeider en rapport for 2020 
og presenterer den for kommunestyret ved første anledning. 

 

Skriftlige spørsmål 

• 22.04.21 Vannberedskapen Ven - krets - Siri A Selnes 

• 10.05.21 Trafikksikkerhet Fv 6432 - Siri A Selnes 

Muntlige spørsmål besvart i møtet: 
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• 08.04.21 Endringer av rutetabell Hendset - Aresvika. Hva gjør kommunen? - Tove K H 
Lervik 

• 08.04.21 Hvorfor er det kommet et referat ang grensejustering? - Sverre Vullum 

• 08.04.21 Tømmerkai Rendal. Hva skjer? - Jørn Ola Engdal 
 

Muntlige spørsmål ikke besvart: 

• 08.04.21 Brandåsen næringsområde. Er det nå lagt "dødt" når vi ikke nådde opp på 
batterifabrikken? - Bjarne Sæther 

• 08.04.21 Følger selskapet som har reist brakkeriggen på Valsøya vedtatt regler ang 
midlertidig lagring av jordmasser - Einar Vaagland 

• 08.04.21 Er det utarbeidet skiltplan for Valsøya? - Einar Vaagland 

• 08.04.21 Blir det fartsdumper på Valsøya? - Einar Vaagland 

• 08.04.21 E39 skal bygges videre. Er det noe signal om neste brakkerigg? - Einar Vaagland 
 

 
 
  Kyrksæterøra, 27.05.2021 
 
 
Odd Jarle Svanem 
Ordfører 
 
 
 
Sverre Vullum                                                                      Steinar Berdal  
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Saker til behandling 

41/21 Politisk representasjon i samarbeidsutvalget - kommunale barnehager 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 20.05.2021 30/21 

2 Kommunestyret 27.05.2021 41/21 

 
 

Møtebehandling i Kommunestyret 27.05.2021: 

 

Møtebehandling 

Arbeiderpartiet · Roar Sørensen fremmet følgende forslag: 
 
Det innføres politisk representasjon i samtlige samarbeidsutvalg i kommunens barnehager. 
Driftsutvalget får fullmakt til å fordele politisk representasjon i alle barnehager med sine 
representanter. Dette begrunnes med at koordinering og informasjonsflyt mer effektivt kan 
håndteres i et mindre utvalg enn kommunestyret. Ven oppvekstsenter har allerede representant, 
fordi det er felles samarbeidsutvalg for skole og barnehage her. Denne representanten velges derfor 
ikke på nytt, men fortsetter i sin rolle ut gjenstående periode. 

 
 

Votering 

Enstemmig vedtatt. 
 

Kommunestyrets vedtak  

Det innføres politisk representasjon i samtlige samarbeidsutvalg i kommunens barnehager. 
Driftsutvalget får fullmakt til å fordele politisk representasjon i alle barnehager med sine 
representanter. Dette begrunnes med at koordinering og informasjonsflyt mer effektivt kan 
håndteres i et mindre utvalg enn kommunestyret. Ven oppvekstsenter har allerede representant, 
fordi det er felles samarbeidsutvalg for skole og barnehage her. Denne representanten velges derfor 
ikke på nytt, men fortsetter i sin rolle ut gjenstående periode 
 

 

 

 

 

Rådmannens innstilling: 

 
Legges fram uten tilråding fra rådmann 
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42/21 Lovlighetskontroll av budsjettrevisjon mars 2021 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 20.05.2021 31/21 

2 Kommunestyret 27.05.2021 42/21 

 
 

Møtebehandling i Kommunestyret 27.05.2021: 

 

Møtebehandling 

 
 

Votering 

For forslaget stemte 27:  
Helen Taftø (HE), Marte Halvorsen (SP), Siri Johanne Anshus Selnes (SP), Bernt Olaf Aune (AP), Kjell 
Øyasæter (HE), Jørn Ola Engdal (SP), Ove Bernt Strømmen (H), Morten Juul (SP), Odd Jarle Svanem 
(SP), Ola Rognskog (SP), Ole Johan Helland (AP), Øyvind Engvik (SP), Arnfinn Olav Volden (SP), Tora 
Vaagan Hofset (H), Thomas Folgerø (HE), Marit Liabø Sandvik (AP), Sverre Vullum (H), Steinar Berdal 
(SP), Irene Røe Vaagan (HA), Roar Sørensen (AP), Randi Synnøve Eli (AP), Bjørn Trygve Eidsvoll (FRP), 
Ruth Solfrid Sjøli (SP), Knut Johan Singstad ( KRF), Hildur Hestnes (AP), Inge Heimsbakk (AP), Tove 
Karin Halse Lervik (AP)  
 
Imot forslaget stemte 2: 
Oddny Guldstein-AA Løwe (HA), Einar Vaagland (HA) 
 
Vedtatt med 27 mot 2 stemmer. 
 

Kommunestyrets vedtak  

Det er ikke avdekket ulovligheter i budsjettvedtaket i K-sak 14/21. Vedtaket opprettholdes og 
oversendes Statsforvalteren, jfr. Kommuneloven § 27-1. 
 

 

 

Kommunestyret har behandlet saken i møte 20.05.2021 sak 31/21 

 

Møtebehandling 

Bernt Olaf Aune fremmet følgende forslag:  
Saken utsettes til 27.05.2021  
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Votering 

Enstemmig tilrådd 
 

Kommunestyrets vedtak  

Saken utsettes til 27.05.2021  
 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling: 

 
Det er ikke avdekket ulovligheter i budsjettvedtaket i K-sak 14/21. Vedtaket opprettholdes og 
oversendes Statsforvalteren, jfr. Kommuneloven § 27-1. 

 
 
 

43/21 Eiendomsskatt - prinsipper for fritak av eiendomsskatt etter §7 i 
eiendomsskatteloven 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 20.05.2021 32/21 

2 Kommunestyret 27.05.2021 43/21 

 
 

Møtebehandling i Kommunestyret 27.05.2021: 

 

Møtebehandling 

Ola Rognskog og Tove Karin Halse Lervik ble enstemmig erklært inhabil iflg. Kommunelovens § 11.10 
jfr. Forvaltningslovens § 6 første ledd, punkt a. og fratrådte under behandling av saken.  
 

Einar Vaagland, Oddy Guldstein-Aarset Løwe enstemmig erklært inhabil iflg. Kommunelovens § 
11.10, jfr. Forvaltningslovens § 6, første ledd, punkt e. 2. og fratrådte under behandling av saken.  
 
Siri Johanne Anshus Selnes enstemmig erklært inhabil iflg. Kommunelovens § 11.10, jfr. 
Forvaltningslovens § 6, første ledd, punkt e. 1. og fratrådte under behandling av saken.  

 

Halsalista· Irene Røe Vaagan fremmet følgende tilleggsforslag: 
 
Arbeidet med takseringen fremskyndes så alle eiendommer får samme takstgrunnlag i 2022. 
Administrasjonen beregner hva en samordning av eiendomssatsen i Halsa, Hemne og Snillfjord for 
2022 på 1,83%% vil koste. Eiendomsskatten for Hemne heves med 1%% i året for raskere å ta igjen 
nivået i Halsa. 
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Høyre· Tora Vaagan Hofset fremmet følgende tilleggsforslag: 
 
Villa Viungen fritas for eiendomsskatt etter §7a. 
 
 

Votering 

Det ble først votert over Rådmanns innstilling dette ble enstemmig vedtatt. 
 
Det ble så votert over tilleggsforslaget fra Tora Vaagan Hofset :  
Forslaget falt med 15 mot 8 stemmer 
 
For forslaget stemte 8:  
Jørn Ola Engdal (SP), Arnfinn Olav Volden (SP), Ove Bernt Strømmen (H), Morten Juul (SP), Tora 
Vaagan Hofset (H), Irene Røe Vaagan (HA), Bjørn Trygve Eidsvoll (FRP), Knut Johan Singstad ( KRF)  
 
Imot forslaget stemte 15:  
Odd Jarle Svanem (SP), Marte Halvorsen (SP), Helen Taftø (HE), Marit Liabø Sandvik (AP), Randi 
Synnøve Eli (AP), Ole Johan Helland (AP), Øyvind Engvik (SP), Roar Sørensen (AP), Thomas Folgerø 
(HE), Kjell Øyasæter (HE), Bernt Olaf Aune (AP), Steinar Berdal (SP), Ruth Solfrid Sjøli (SP), Inge 
Heimsbakk (AP), Hildur Hestnes (AP) 
 
Det ble så votert over tilleggsforslaget fra Irene Røe Vaagan:  
Forslaget falt med 22 mot 1 stemme: 
 
For forslaget stemte 1: 
 Irene Røe Vaagan (HA)  
 
Imot forslaget stemte 22: 
 Odd Jarle Svanem (SP), Jørn Ola Engdal (SP), Arnfinn Olav Volden (SP), Ove Bernt Strømmen (H), 
Marte Halvorsen (SP), Helen Taftø (HE), Marit Liabø Sandvik (AP), Randi Synnøve Eli (AP), Ole Johan 
Helland (AP), Morten Juul (SP), Tora Vaagan Hofset (H), Øyvind Engvik (SP), Roar Sørensen (AP), 
Thomas Folgerø (HE), Kjell Øyasæter (HE), Bernt Olaf Aune (AP), Bjørn Trygve Eidsvoll (FRP), Steinar 
Berdal (SP), Ruth Solfrid Sjøli (SP), Knut Johan Singstad ( KRF), Inge Heimsbakk (AP), Hildur Hestnes 
(AP) 
 

Kommunestyrets vedtak  

1. Følgende eiendommer/eiendomstyper/bygninger fritas etter § 7a): 

o Ånesøyan Storhall AS 

o Geitbåt Eiendom AS 

o Halsabygda vassverk SA 

o Hellansjøen vannverk SA 

o Vennastranda vassverk SA 

o Private brønner /vannverk 

o Parkeringsplass Brekka (Aure/Heim) 

o Labbetuss barnehage SA 
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o Haugatun barnehage SA 

o Allvekst AS 

o Kyrksæterøra Vgs. 

o Remidt IKS 

o Idrettsanlegg/bygg 

o Grendehus / forsamlingshus 

o Skytterbane/ bygg 

o Bedehus 

o Historielag/ kystlag 

o Gnr 489 bnr 4 – Historielag (eiendom registrert på privatperson) 

o Gnr 324 bnr 1 – Samfunnshus med tilhørende uthus 

o Gnr 118 bnr 6 – Nedlagt butikk, bakeri og stabbur. 

 

2. Følgende eiendommer/eiendomstyper/bygninger fritas etter § 7b): 

• Gnr 212 bnr 1 – Utistua – stabbur – fredet bygning 

• Gnr 212 bnr 2 – Halsa gård – bolig – fredet bygning 

• Gnr 229 bnr 17 – Rognskogtunet (hele eiendommen) alle bygninger fredet 

 

3. Fritak gjelder under forutsetning av at det årlige budsjettvedtaket omfatter fritak etter § 7 
a) og b). 

 

 

Kommunestyret har behandlet saken i møte 20.05.2021 sak 32/21 

 

Møtebehandling 

Bernt Olaf Aune fremmet følgende forslag:  
Saken utsettes til 27.05.2021  
 
 

Votering 

Enstemmig tilrådd 
 
 
 

Kommunestyrets vedtak  
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Saken utsettes til 27.05.2021  
 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling: 

 
4. Følgende eiendommer/eiendomstyper/bygninger fritas etter § 7a): 

o Ånesøyan Storhall AS 

o Geitbåt Eiendom AS 

o Halsabygda vassverk SA 

o Hellansjøen vannverk SA 

o Vennastranda vassverk SA 

o Private brønner /vannverk 

o Parkeringsplass Brekka (Aure/Heim) 

o Labbetuss barnehage SA 

o Haugatun barnehage SA 

o Allvekst AS 

o Kyrksæterøra Vgs. 

o Remidt IKS 

o Idrettsanlegg/bygg 

o Grendehus / forsamlingshus 

o Skytterbane/ bygg 

o Bedehus 

o Historielag/ kystlag 

o Gnr 489 bnr 4 – Historielag (eiendom registrert på privatperson) 

o Gnr 324 bnr 1 – Samfunnshus med tilhørende uthus 

o Gnr 118 bnr 6 – Nedlagt butikk, bakeri og stabbur. 

 

5. Følgende eiendommer/eiendomstyper/bygninger fritas etter § 7b): 

• Gnr 212 bnr 1 – Utistua – stabbur – fredet bygning 

• Gnr 212 bnr 2 – Halsa gård – bolig – fredet bygning 

• Gnr 229 bnr 17 – Rognskogtunet (hele eiendommen) alle bygninger fredet 
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6. Fritak gjelder under forutsetning av at det årlige budsjettvedtaket omfatter fritak etter § 7 
a) og b). 

 
 
 

44/21 Budsjettorientering april 2021 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskap 04.05.2021 45/21 

2 Kommunestyret 20.05.2021 33/21 

3 Kommunestyret 27.05.2021 44/21 

 
 

Møtebehandling i Kommunestyret 27.05.2021: 

 

Møtebehandling 

Øyvind Engvik ber om å få habiliteten pga. at han er prosjektleder nytt bibliotek: 
For habilitet stemte 24: 
 Marit Liabø Sandvik (AP), Helen Taftø (HE), Randi Synnøve Eli (AP), Hildur Hestnes (AP), Ove Bernt Strømmen 
(H), Steinar Berdal (SP), Irene Røe Vaagan (HA), Marte Halvorsen (SP), Ruth Solfrid Sjøli (SP), Tove Karin Halse 
Lervik (AP), Odd Jarle Svanem (SP), Ola Rognskog (SP), Knut Johan Singstad ( KRF), Siri Johanne Anshus Selnes 
(SP), Einar Vaagland (HA), Inge Heimsbakk (AP), Thomas Folgerø (HE), Arnfinn Olav Volden (SP), Bjørn Trygve 
Eidsvoll (FRP), Kjell Øyasæter (HE), Oddny Guldstein-AA Løwe (HA), Jørn Ola Engdal (SP), Roar Sørensen (AP), 
Ole Johan Helland (AP)  
Imot habilitet stemte 3:  
Sverre Vullum (H), Bernt Olaf Aune (AP), Tora Vaagan Hofset (H)  
 
Morten Juul ber om å få habiliteten sin vurdert – styreleder i  Meieribygget 
For forslaget stemte 17:  
Marit Liabø Sandvik (AP), Randi Synnøve Eli (AP), Hildur Hestnes (AP), Steinar Berdal (SP), Irene Røe Vaagan 
(HA), Ruth Solfrid Sjøli (SP), Odd Jarle Svanem (SP), Knut Johan Singstad ( KRF), Siri Johanne Anshus Selnes (SP), 
Inge Heimsbakk (AP), Thomas Folgerø (HE), Arnfinn Olav Volden (SP), Bjørn Trygve Eidsvoll (FRP), Kjell Øyasæter 
(HE), Jørn Ola Engdal (SP), Roar Sørensen (AP), Ole Johan Helland (AP)  
Imot forslaget stemte 10:  
Helen Taftø (HE), Sverre Vullum (H), Ove Bernt Strømmen (H), Marte Halvorsen (SP), Tove Karin Halse Lervik 
(AP), Ola Rognskog (SP), Bernt Olaf Aune (AP), Einar Vaagland (HA), Tora Vaagan Hofset (H), Oddny Guldstein-
AA Løwe (HA)  

 
Øyvind Engvik – habil med 24 mot 3 stemmer, og deltok under behandling av saken. 
Morten Juul - habil med 17 mot 10 stemmer, og deltok under behandling av saken 

 

Halsalista - Einar Vaagland fremmet følgende tilleggsforslag: 
 

1. Bygging av nytt bibliotek i kulØr’n utsettes til økonomien i Heim er avklart. 
 

Halsalista· Einar Vaagland fremmet følgende tilleggsforslag: 
 

2. I brevet fra Statsforvalteren om budsjettet vedtatt 17.12.2021 står det: 
Vi ber om at Heim kommune utarbeider og vedtar en tiltaksplan som viser hvordan 
kommunen skal 
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nå økonomisk balanse. Denne må sendes til Statsforvalteren innen 30. juni 2021. 
Det avholdes budsjettmøte for å se på budsjettet i helhet i lys av den økonomiske 
situasjonen. 

 

Halsalista· Einar Vaagland fremmet følgende tilleggsforslag: 
 

3. Eiendomsskatten økes med 1%% pr år i Hemne. 
Kartleggingen av eiendommer i Heim fremskyndes så alle deler av kommunen får samme 
takstgrunnlag 

 
 
 

Votering 

Det ble først votert over formannskapet innstilling – enstemmig vedtatt 
 
Det ble votert over Einar Vaaglands tilleggsforslag 1. forslag 
Forslaget falt med 11 mot 18 stemmer 
 
For forslaget stemte 11:  
Sverre Vullum (H), Ove Bernt Strømmen (H), Irene Røe Vaagan (HA), Morten Juul (SP), Einar Vaagland 
(HA), Inge Heimsbakk (AP), Tora Vaagan Hofset (H), Bjørn Trygve Eidsvoll (FRP), Oddny Guldstein-AA 
Løwe (HA), Ole Johan Helland (AP), Øyvind Engvik (SP) 
 
Imot forslaget stemte 18:  
Marit Liabø Sandvik (AP), Helen Taftø (HE), Randi Synnøve Eli (AP), Hildur Hestnes (AP), Steinar Berdal 
(SP), Marte Halvorsen (SP), Ruth Solfrid Sjøli (SP), Tove Karin Halse Lervik (AP), Odd Jarle Svanem (SP), 
Ola Rognskog (SP), Knut Johan Singstad ( KRF), Siri Johanne Anshus Selnes (SP), Bernt Olaf Aune (AP), 
Thomas Folgerø (HE), Arnfinn Olav Volden (SP), Kjell Øyasæter (HE), Jørn Ola Engdal (SP), Roar 
Sørensen (AP)  
 
Det ble votert over Einar Vaaglands tilleggsforslag 2. forslag  
Forslaget falt med 5 mot 24 stemmer. 
 
For forslaget stemte 5:  
Irene Røe Vaagan (HA), Tove Karin Halse Lervik (AP), Einar Vaagland (HA), Bjørn Trygve Eidsvoll (FRP), 
Oddny Guldstein-AA Løwe (HA)  
 
Imot forslaget stemte 24:  
Marit Liabø Sandvik (AP), Helen Taftø (HE), Sverre Vullum (H), Randi Synnøve Eli (AP), Hildur Hestnes 
(AP), Ove Bernt Strømmen (H), Steinar Berdal (SP), Marte Halvorsen (SP), Ruth Solfrid Sjøli (SP), Odd 
Jarle Svanem (SP), Ola Rognskog (SP), Knut Johan Singstad ( KRF), Siri Johanne Anshus Selnes (SP), 
Morten Juul (SP), Bernt Olaf Aune (AP), Inge Heimsbakk (AP), Thomas Folgerø (HE), Arnfinn Olav 
Volden (SP), Tora Vaagan Hofset (H), Kjell Øyasæter (HE), Jørn Ola Engdal (SP), Roar Sørensen (AP), 
Ole Johan Helland (AP), Øyvind Engvik (SP) 
 
Til sist ble det votert over Einar Vaaglands tilleggsforslag 3. forslag  
Forslaget falt med 4 mot 25 stemmer: 
 
For forslaget stemte 4:  
Irene Røe Vaagan (HA), Marte Halvorsen (SP), Einar Vaagland (HA), Oddny Guldstein-AA Løwe (HA)  
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Imot forslaget stemte 25:  
Marit Liabø Sandvik (AP), Helen Taftø (HE), Sverre Vullum (H), Randi Synnøve Eli (AP), Hildur Hestnes 
(AP), Ove Bernt Strømmen (H), Steinar Berdal (SP), Ruth Solfrid Sjøli (SP), Tove Karin Halse Lervik 
(AP), Odd Jarle Svanem (SP), Ola Rognskog (SP), Knut Johan Singstad ( KRF), Siri Johanne Anshus 
Selnes (SP), Morten Juul (SP), Bernt Olaf Aune (AP), Inge Heimsbakk (AP), Thomas Folgerø (HE), 
Arnfinn Olav Volden (SP), Tora Vaagan Hofset (H), Bjørn Trygve Eidsvoll (FRP), Kjell Øyasæter (HE), 
Jørn Ola Engdal (SP), Roar Sørensen (AP), Ole Johan Helland (AP), Øyvind Engvik (SP) 
 

Kommunestyrets vedtak  

Med bakgrunn i den økonomiske situasjonen i Heim kommune må de planlagte endringer og 
omstillinger iverksettes. Viser til reglement vedtatt i K-sak 65-19 den 19/12-2019 
Regnskapet for 2020 viser et merforbruk på 13,3 millioner og når vi vet det tøffe budsjettet vi har for 
2021, må det gjøres grep for å få kommunens økonomi i balanse. Rådmannen / kommunedirektøren 
bes om å gjøre følgende tiltak: 

- Det anbefales at kommunedirektøren vurderer innføre midlertidig ansettelsesstopp. 
- Det bes om at omstillingsprosessen vedtatt i K-sak 65-19 har spesielt fokus på stab, teknisk 
og oppvekst / barnehage. 
- Økonomiutvalget ber om månedlig å få fremlagt status på omstillingsprosessen og 
økonomien. 
- Det legges opp til budsjettrevisjon allerede på kommunestyremøte i juni. 
- KS kontaktes for å synliggjøre de økonomiske utfordringer kommunesammenslåingen har 
ført til. Viser til resultatoversikt for Norske kommuner, hvor statistikken viser store 
utfordringer for sammenslåtte kommuner. 

 

 

 

Kommunestyret har behandlet saken i møte 20.05.2021 sak 33/21 

 

Møtebehandling 

Bernt Olaf Aune fremmet følgende forslag:  
Saken utsettes til 27.05.2021  
 

Votering 

Enstemmig tilrådd 
 
 
 
 

Kommunestyrets vedtak  

Saken utsettes til 27.05.2021  
 
 
 

Formannskap har behandlet saken i møte 04.05.2021 sak 45/21 
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Møtebehandling 

Einar Vaagland (Halsalista) fremmet følgende forslag: 
Forslag til vedtak: 
Det avholdes budsjettmøte for å se på driften i helhet i lys av den økonomiske situasjonen. 
 
Tilleggsforslag til rådmannens tilråding fra posisjon til F-sak 45/21 den 4/5-21 
 
Med bakgrunn i den økonomiske situasjonen i Heim kommune må de planlagte endringer og 
omstillinger iverksettes. Viser til reglement vedtatt i K-sak 65-19 den 19/12-2019 
Regnskapet for 2020 viser et merforbruk på 13,3 millioner og når vi vet det tøffe budsjettet vi har for 
2021, må det gjøres grep for å få kommunens økonomi i balanse. Rådmannen / kommunedirektøren 
bes om å gjøre følgende tiltak: 
- Det anbefales at kommunedirektøren vurderer innføre midlertidig ansettelsesstopp. 
- Det bes om at omstillingsprosessen vedtatt i K-sak 65-19 har spesielt fokus på stab, teknisk og 
oppvekst / barnehage. 
- Økonomiutvalget ber om månedlig å få fremlagt status på omstillingsprosessen og økonomien. 
- Det legges opp til budsjettrevisjon allerede på kommunestyremøte i juni. 
- KS kontaktes for å synliggjøre de økonomiske utfordringer kommunesammenslåingen har ført til. 
Viser til resultatoversikt for Norske kommuner, hvor statistikken viser store utfordringer for 
sammenslåtte kommuner. 
- Saken oversendes kommunestyre for behandling. 
 
 

Votering 

Det ble først stemt over forslag til vedtak fra Halsalista 
For forslaget stemte 2:  
Tora Vaagan Hofset (H), Einar Vaagland (HA)  
 
Imot forslaget stemte 7:  
Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Halvorsen (SP), Bernt Olaf Aune (AP), Kjell Øyasæter (HE), Steinar 
Berdal (SP), Odd Jarle Svanem (SP), Tove Karin Halse Lervik (AP)  
 
Dermed falt forslaget 
 
Så ble det stemt over tilleggsforslag fra posisjonen: 
 
For forslaget stemte 9: 
 Marit Liabø Sandvik (AP), Tora Vaagan Hofset (H), Marte Halvorsen (SP), Einar Vaagland (HA), Bernt 
Olaf Aune (AP), Kjell Øyasæter (HE), Steinar Berdal (SP), Odd Jarle Svanem (SP), Tove Karin Halse 
Lervik (AP)  
 
Tilleggsforslaget vedtatt. 
 
Tilslutt ble det stemt over rådmannens tilråding: 
 
Formannskapet tar budsjettorienteringen til etterretning 
 
For forslaget stemte 8:  
Marit Liabø Sandvik (AP), Tora Vaagan Hofset (H), Marte Halvorsen (SP), Bernt Olaf Aune (AP), Kjell 
Øyasæter (HE), Steinar Berdal (SP), Odd Jarle Svanem (SP), Tove Karin Halse Lervik (AP)  
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Imot forslaget stemte 1:  
Einar Vaagland (HA)  
 
Dermed er rådmannens innstilling med tilleggsforslag fra posisjonen tilrådd. 
 
 

Formannskaps vedtak/innstilling  

Formannskapet tar budsjettorienteringen til etterretning. 
 
Med bakgrunn i den økonomiske situasjonen i Heim kommune må de planlagte endringer og 
omstillinger iverksettes. Viser til reglement vedtatt i K-sak 65-19 den 19/12-2019 
Regnskapet for 2020 viser et merforbruk på 13,3 millioner og når vi vet det tøffe budsjettet vi har for 
2021, må det gjøres grep for å få kommunens økonomi i balanse. Rådmannen / kommunedirektøren 
bes om å gjøre følgende tiltak: 
- Det anbefales at kommunedirektøren vurderer innføre midlertidig ansettelsesstopp. 
- Det bes om at omstillingsprosessen vedtatt i K-sak 65-19 har spesielt fokus på stab, teknisk og 
oppvekst / barnehage. 
- Økonomiutvalget ber om månedlig å få fremlagt status på omstillingsprosessen og økonomien. 
- Det legges opp til budsjettrevisjon allerede på kommunestyremøte i juni. 
- KS kontaktes for å synliggjøre de økonomiske utfordringer kommunesammenslåingen har ført til. 
Viser til resultatoversikt for Norske kommuner, hvor statistikken viser store utfordringer for 
sammenslåtte kommuner. 
- Saken oversendes kommunestyre for behandling. 
 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling: 

 
Formannskapet tar budsjettorienteringen til etterretning. 

 
 
 

45/21 Valg av medlem til Interkommunalt politisk råd Trøndelag sørvest 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskap 04.05.2021 46/21 

2 Kommunestyret 20.05.2021 34/21 

3 Kommunestyret 27.05.2021 45/21 

 
 

Møtebehandling i Kommunestyret 27.05.2021: 

 

Møtebehandling 
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Votering 

Enstemmig vedtatt. 
 

Kommunestyrets vedtak  

Ordfører representerer Heim kommune i regionrådet. Vara - varaordfører. 
Regionrådsmøtene er åpne møter og hvem som helst kan i og for seg møte opp. Heim kommune 
peker spesielt på en representant fra opposisjon, som en fast gjest på regionrådsmøtene. 
Vedkommende har ikke stemmerett, men kostnader knyttet til oppmøte dekkes av Heim kommune 
ut fra gjeldende reglement. 
Fra opposisjon stiller Tora Vaagan Hofset, vara Einar Vaagland 
 

 

 

Kommunestyret har behandlet saken i møte 20.05.2021 sak 34/21 

 

Møtebehandling 

Bernt Olaf Aune fremmet følgende forslag:  
Saken utsettes til 27.05.2021  
 
 

Votering 

Enstemmig tilrådd 
 

Kommunestyrets vedtak  

Saken utsettes til 27.05.2021  
 
 
 

Formannskap har behandlet saken i møte 04.05.2021 sak 46/21 
 

Møtebehandling 

 
 
Odd Jarle Svanem (Senterpartiet) fremmet følgende forslag: 

 
Forslag fra posisjon: 
Ordfører representerer Heim kommune i regionrådet. Vara - varaordfører. 
Regionrådsmøtene er åpne møter og hvem som helst kan i og for seg møte opp. Heim kommune 
peker spesielt på en representant fra opposisjon, som en fast gjest på regionrådsmøtene. 
Vedkommende har ikke stemmerett, men kostnader knyttet til oppmøte dekkes av Heim kommune 
ut fra gjeldende reglement. 
Fra opposisjon stiller Tora Vaagan Hofset 
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Vara Einar Vaagland 
 
 

Votering 

For forslaget stemte 9: 
 Marit Liabø Sandvik (AP), Steinar Berdal (SP), Bernt Olaf Aune (AP), Einar Vaagland (HA), Tove Karin 
Halse Lervik (AP), Tora Vaagan Hofset (H), Odd Jarle Svanem (SP), Kjell Øyasæter (HE), Marte 
Halvorsen (SP)  
 
Forslag fra Odd Jarle Svanem enstemmig tilrådd 

 
 

Formannskaps vedtak/innstilling  

Ordfører representerer Heim kommune i regionrådet. Vara - varaordfører. 
Regionrådsmøtene er åpne møter og hvem som helst kan i og for seg møte opp. Heim kommune 
peker spesielt på en representant fra opposisjon, som en fast gjest på regionrådsmøtene. 
Vedkommende har ikke stemmerett, men kostnader knyttet til oppmøte dekkes av Heim kommune 
ut fra gjeldende reglement. 
Fra opposisjon stiller Tora Vaagan Hofset, vara Einar Vaagland 
 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling: 

 
Saken sendes til formannskapet uten tilråding. 

 
 
 

46/21 Søknad om 30 km-sone på Otnesvegen. 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Driftsutvalg 17.03.2021 15/21 

2 Kommunestyret 20.05.2021 35/21 

3 Kommunestyret 27.05.2021 46/21 

 
 

Møtebehandling i Kommunestyret 27.05.2021: 

 

Møtebehandling 

Øyvind Engvik enstemmig erklært inhabil iflg. Kommunelovens § 11.10 jfr. Forvaltningslovens § 6 
andre ledd. og fratrådte under behandling av saken. 
 
Hildur Hestnes enstemmig erklært inhabil iflg. Kommunelovens § 11.10 jfr. Forvaltningslovens § 6 
første ledd, punkt a. 1, og fratrådte under behandling av saken.  
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Senterpartiet -Marte Halvorsen fremmet følgende tilleggsforslag: 
 
Kostnader dekkes av den ordinære drifta i TLM. 
 

Heimlista· Kjell Øyasæter fremmet følgende endringssforslag: 
 
Heim kommune imøtekommer søknad datert 15. juni 2020. om innføring av 30- km sone i 
Otnesvegen, Otnes Valsøyfjord. 
Ved etablering av 30 km- sone, må det etableres fartsdempende tiltak som 3 stk. fartsdumper ihht 
krav for 30 km-sone og nødvendig skilting 
Etablering av 30 km-sone med fartsdempende tiltak på Otnesvegen, vil trafikksikkerheten bli 
tryggere og sikker, for alle brukere 
 

Arbeiderpartiet · Inge Heimsbakk fremmet følgende forslag: 
 
Saken utsettes og søkes bakt inn i budsjett for 2022 
 
 
 

Votering 

Det ble først votert over utsettelsesforslaget fra Inge Heimsbakk: 
Dette ble vedtatt med 18 mot 9 stemmer. 
 
For forslaget stemte 18:  
Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), Kjell Øyasæter (HE), Thomas Folgerø (HE), Roar 
Sørensen (AP), Arnfinn Olav Volden (SP), Jørn Ola Engdal (SP), Helen Taftø (HE), Knut Johan Singstad ( 
KRF), Bjørn Trygve Eidsvoll (FRP), Randi Synnøve Eli (AP), Ruth Solfrid Sjøli (SP), Ole Johan Helland 
(AP), Siri Johanne Anshus Selnes (SP), Inge Heimsbakk (AP), Steinar Berdal (SP), Ola Rognskog (SP), 
Ove Bernt Strømmen (H)  
 
Imot forslaget stemte 9:  
Tora Vaagan Hofset (H), Marte Halvorsen (SP), Tove Karin Halse Lervik (AP), Sverre Vullum (H), Einar 
Vaagland (HA), Oddny Guldstein-AA Løwe (HA), Irene Røe Vaagan (HA), Odd Jarle Svanem (SP), 
Morten Juul (SP) 
 

Kommunestyrets vedtak  

Saken utsettes og søkes bakt inn i budsjett for 2022 
 

 

 

Kommunestyret har behandlet saken i møte 20.05.2021 sak 35/21 

 

Møtebehandling 

Bernt Olaf Aune fremmet følgende forslag:  
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Saken utsettes til 27.05.2021  
 
 

Votering 

Enstemmig tilrådd 
 

Kommunestyrets vedtak  

Saken utsettes til 27.05.2021  
 
 
 

Driftsutvalg har behandlet saken i møte 17.03.2021 sak 15/21 
 

Møtebehandling 

  
 

Votering 

Enstemmig tilrådd.  
 

Driftsutvalgs vedtak/innstilling  

Ved etablering av 30 km- sone, må det etableres fartsdempende tiltak som 3 stk. fartsdumper  

Ihht krav for 30 km-sone og nødvendig skilting. 

Etablering av 30 km-sone med fartsdempende tiltak på Otnesvegen, vil trafikksikkerheten bli 

tryggere og sikker, for alle brukere. 
 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling: 
 

 
Ved etablering av 30 km- sone, må det etableres fartsdempende tiltak som 3 stk. fartsdumper 

ihht  krav for 30 km-sone og nødvendig skilting 

Etablering av 30 km-sone med fartsdempende tiltak på Otnesvegen, vil trafikksikkerheten bli 

tryggere og sikker, for alle brukere. 

 
 
 

47/21 Utredning og plan for sjøområdene Tjeldbergodden til Taftøyan 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskap 04.05.2021 48/21 

2 Kommunestyret 20.05.2021 36/21 
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3 Kommunestyret 27.05.2021 47/21 

 
 

Møtebehandling i Kommunestyret 27.05.2021: 

 

Møtebehandling 

 
 

Votering 

Enstemmig vedtatt. 
 

Kommunestyrets vedtak  

 
Heim kommune støtter utredningsarbeidet som Aure kommune har satt i gang for sjøområdene 
Tjeldbergodden – Kjørsvikbugen – Taftøyan:  
 
Fase 1: Utarbeidelse av en overordnet biosikkerhetsplan for området inkludert modellering av 
vannstrømmer mv. Utredningen vil gi viktig kunnskap i forhold til å legger rammer for videre utvikling 
av akvakulturnæringen i området både når de gjelder innretning av landanlegg og håndtering av 
smitteforbyggende barrierer i sjø.  
 
Fase 2: Utarbeidelse av evt. reguleringsplan i tråd med Aure kommunestyre sitt vedtak 17.12.20. Om 
det i fase 1 framkommer kunnskap som tilsier at reguleringsplan ikke er nødvendig for å videre 
utvikling av området, tas dette opp til ny vurdering i kommunestyret. 
 
Heim kommunen bevilger en ramme for arbeidet på inntil kr. 250 000,-, som utgjør 50% av skisserte 
kostnader. Bevilgningen finansieres ved bruk av kommunens næringsfond. 
 

[Lagre innstilling] [Lagre endelig vedtak]  

 

 

Kommunestyret har behandlet saken i møte 20.05.2021 sak 36/21 

 

Møtebehandling 

Bernt Olaf Aune fremmet følgende forslag:  
Saken utsettes til 27.05.2021  
 
 

Votering 

Enstemmig tilrådd 
 

Kommunestyrets vedtak  
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Saken utsettes til 27.05.2021 
 
 
 

Formannskap har behandlet saken i møte 04.05.2021 sak 48/21 
 

Møtebehandling 

 
 

Votering 

For forslaget stemte 9: 
 
 Odd Jarle Svanem (SP), Tora Vaagan Hofset (H), Steinar Berdal (SP), Einar Vaagland (HA), Marte 
Halvorsen (SP), Marit Liabø Sandvik (AP), Tove Karin Halse Lervik (AP), Kjell Øyasæter (HE), Bernt Olaf 
Aune (AP)  
 
Dermed er forslaget enstemmig tilrådd 
 

Formannskaps vedtak/innstilling  

 
Heim kommune støtter utredningsarbeidet som Aure kommune har satt i gang for sjøområdene 
Tjeldbergodden – Kjørsvikbugen – Taftøyan:  
 
Fase 1: Utarbeidelse av en overordnet biosikkerhetsplan for området inkludert modellering av 
vannstrømmer mv. Utredningen vil gi viktig kunnskap i forhold til å legger rammer for videre utvikling 
av akvakulturnæringen i området både når de gjelder innretning av landanlegg og håndtering av 
smitteforbyggende barrierer i sjø.  
 
Fase 2: Utarbeidelse av evt. reguleringsplan i tråd med Aure kommunestyre sitt vedtak 17.12.20. Om 
det i fase 1 framkommer kunnskap som tilsier at reguleringsplan ikke er nødvendig for å videre 
utvikling av området, tas dette opp til ny vurdering i kommunestyret. 
 
Heim kommunen bevilger en ramme for arbeidet på inntil kr. 250 000,-, som utgjør 50% av skisserte 
kostnader. Bevilgningen finansieres ved bruk av kommunens næringsfond. 
 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling: 

 

 
Heim kommune støtter utredningsarbeidet som Aure kommune har satt i gang for sjøområdene 
Tjeldbergodden – Kjørsvikbugen – Taftøyan:  
 
Fase 1: Utarbeidelse av en overordnet biosikkerhetsplan for området inkludert modellering av 
vannstrømmer mv. Utredningen vil gi viktig kunnskap i forhold til å legger rammer for videre utvikling 
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av akvakulturnæringen i området både når de gjelder innretning av landanlegg og håndtering av 
smitteforbyggende barrierer i sjø.  
 
Fase 2: Utarbeidelse av evt. reguleringsplan i tråd med Aure kommunestyre sitt vedtak 17.12.20. Om 
det i fase 1 framkommer kunnskap som tilsier at reguleringsplan ikke er nødvendig for å videre 
utvikling av området, tas dette opp til ny vurdering i kommunestyret. 
 
Heim kommunen bevilger en ramme for arbeidet på inntil kr. 250 000,-, som utgjør 50% av skisserte 
kostnader. Bevilgningen finansieres ved bruk av kommunens næringsfond. 

 
 
 

48/21 Finansiering rehabilitering lokaler til rus og psykisk helse i gamle 
helsestasjon Kyrksæterøra 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskap 13.04.2021 39/21 

2 Kommunestyret 20.05.2021 37/21 

3 Kommunestyret 27.05.2021 48/21 

 
 

Møtebehandling i Kommunestyret 27.05.2021: 

 

Møtebehandling 

Øyvind Engvik erklært inhabil iflg. Kommunelovens § 11.10 jfr. Forvaltningslovens § 6 andre ledd. 
med 26 mot 2 stemmer og fratrådte under behandling av saken. 
 
For forslaget stemte 26:  
Siri Johanne Anshus Selnes (SP), Arnfinn Olav Volden (SP), Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum (H), 
Roar Sørensen (AP), Thomas Folgerø (HE), Randi Synnøve Eli (AP), Hildur Hestnes (AP), Ove Bernt 
Strømmen (H), Morten Juul (SP), Ola Rognskog (SP), Helen Taftø (HE), Ole Johan Helland (AP), Tove 
Karin Halse Lervik (AP), Tora Vaagan Hofset (H), Knut Johan Singstad ( KRF), Kjell Øyasæter (HE), 
Oddny Guldstein-AA Løwe (HA), Jørn Ola Engdal (SP), Inge Heimsbakk (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), 
Steinar Berdal (SP), Odd Jarle Svanem (SP), Ruth Solfrid Sjøli (SP), Bernt Olaf Aune (AP), Marte 
Halvorsen (SP)  
 
Imot forslaget stemte 2:  
Bjørn Trygve Eidsvoll (FRP), Irene Røe Vaagan (HA) 
 

Helen Taftø (HE) endret sin avstemming i sak 48/21 fra mot til for. 
 
 

Votering 
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Formannskapets innstilling vedtatt med 27 mot 1 stemme. 
 
For forslaget stemte 26:  
Siri Johanne Anshus Selnes (SP), Arnfinn Olav Volden (SP), Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum (H), 
Roar Sørensen (AP), Thomas Folgerø (HE), Randi Synnøve Eli (AP), Hildur Hestnes (AP), Ove Bernt 
Strømmen (H), Morten Juul (SP), Ola Rognskog (SP), Ole Johan Helland (AP), Tove Karin Halse Lervik 
(AP), Tora Vaagan Hofset (H), Knut Johan Singstad ( KRF), Bjørn Trygve Eidsvoll (FRP), Kjell Øyasæter 
(HE), Irene Røe Vaagan (HA), Jørn Ola Engdal (SP), Inge Heimsbakk (AP), Marit Liabø Sandvik (AP), 
Steinar Berdal (SP), Odd Jarle Svanem (SP), Ruth Solfrid Sjøli (SP), Bernt Olaf Aune (AP), Marte 
Halvorsen (SP)  
 
Imot forslaget stemte 2: Helen Taftø (HE), Oddny Guldstein-AA Løwe (HA)  
 

Kommunestyrets vedtak  

Den forelagte rehabilitering/ombygging av den gamle helsestasjonen på Kyrksæterøra til 
lokaler for rus og psykisk helse vedtas innenfor en ramme på kr 3.731.000,- eks mva. 

Rådmann får fullmakt til å gjennomføre rehabiliteringsprosjektet innenfor de rammer som 
følger av reglement for bygge- og anleggsprosjekter i Heim kommune.  

            Rehabilitering belastes investeringsregnskapet og finansieres ved salg av kommunale boliger                                        
og mellomfinansieres gjennom et låneopptak.  
 
            Rådmann får fullmakt til å gjennomføre nødvendige budsjettreguleringer og låneopptak. 

 

 

Kommunestyret har behandlet saken i møte 20.05.2021 sak 37/21 

 

Møtebehandling 

Bernt Olaf Aune fremmet følgende forslag:  
Saken utsettes til 27.05.2021  
 
 

Votering 

Enstemmig tilrådd 
 

Kommunestyrets vedtak  

Saken utsettes til 27.05.2021  
 
 
 

Formannskap har behandlet saken i møte 13.04.2021 sak 39/21 
 

Møtebehandling 

Endringsforslag fra Heimlista, erstatt tredjelinje i rådmannens tilråding:  
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• Rehabilitering belastes investeringsregnskapet og finansieres ved salg av kommunale boliger 
og mellomfinansieres gjennom et låneopptak.  

 
 

Votering 

Det ble votert over rådmannens tilråding med endringsforslaget fra Heimlista, dette ble enstemmig 
tilrådd. 
 

Formannskaps vedtak/innstilling  

Den forelagte rehabilitering/ombygging av den gamle helsestasjonen på Kyrksæterøra til 
lokaler for rus og psykisk helse vedtas innenfor en ramme på kr 3.731.000,- eks mva. 

Rådmann får fullmakt til å gjennomføre rehabiliteringsprosjektet innenfor de rammer som 
følger av reglement for bygge- og anleggsprosjekter i Heim kommune.  

            Rehabilitering belastes investeringsregnskapet og finansieres ved salg av kommunale boliger                
og mellomfinansieres gjennom et låneopptak.  
 
            Rådmann får fullmakt til å gjennomføre nødvendige budsjettreguleringer og låneopptak. 

 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling: 

 
Den forelagte rehabilitering/ombygging av den gamle helsestasjonen på Kyrksæterøra til 
lokaler for rus og psykisk helse vedtas innenfor en ramme på kr 3.731.000,- eks mva. 

Rådmann får fullmakt til å gjennomføre rehabiliteringsprosjektet innenfor de rammer som 
følger av reglement for bygge- og anleggsprosjekter i Heim kommune.  

Rehabilitering belastes investeringsregnskapet, og finansieres gjennom låneopptak.  

Rådmann får fullmakt til å gjennomføre nødvendige budsjettreguleringer og låneopptak. 

 
 
 

49/21 Mål og retningslinjer for forvaltning av hjorteviltet i Aure og Heim 
kommuner 2021-2023 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Viltutvalg 12.05.2021 1/21 

2 Kommunestyret 20.05.2021 39/21 

3 Kommunestyret 27.05.2021 49/21 

 
 

Møtebehandling i Kommunestyret 27.05.2021: 
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Møtebehandling 

Senterpartiet· Marte Halvorsen fremmet følgende tilleggsforslag:  
 
1.  Mål i forrige planperiode om reduksjon av hjortestammen i Heim er delvis oppnådd. Mål om    

bestandsreduksjon i tråd med forrige plan gjelder fremdeles i Heim kommune. 
Måltall og målemetoden er ny i den nye planen og det er vanskelig å omsette disse tallene til 
forrige plans intensjon om bestandsreduksjon. Det fremgår imidlertidig av måltallene i ny 
plan at bestanden er for høy i forhold til mål/vurderingskriterier i store deler av kommunen. 
Det presiseres derfor at det må legges opp til ett tilstrekkelig uttak av hjort for å oppnå mål 
satt i ny plan. 

 
2.  Kriteriet for beiteskader må få en strukturert innrapportering. Rådmannen bes om å lage et 

innrapporteringssystem. 
 
3.  Det interkommunale utvalget skal representeres av landbruksnæringa med en representant 

fra faglaga i Heim kommune (bondelaget/bonde og småbrukarlaget.) 
 
4.  Beitetrykket i forrige planperiode var i store deler av kommunen uakseptabelt høyt. Vi ser av 

vårtellingene at bestanden fortsatt er for høy og vil gi uakseptabelt høyt beitetrykk. Det bes 
om at beiteskader vektlegges i bestandsplansområdene 

 

Høyre· Sverre Vullum fremmet følgende tilleggsforslag: 
 
Heim kommunestyre ønsker årlig tilbakemelding til driftsutvalg og, kommunestyre, fra 
bestandsområder med tanke på bestandsutvikling, slaktevekter, sett hjorten, beiteskader, sett hjort 
osv. administrasjon, og viltutvalg oppfordres til å utarbeide en oversiktlig og grei 
rapporteringsordning. 
 
 
 

Votering 

Det ble først votert over Viltutvalgets tilråding dette ble enstemmig vedtatt. 
Så ble det votert over forslag fra Marte Halvorsen, dette ble enstemmig vedtatt. 
Til slutt ble det votert over forslag fra Sverre Vullum dette ble vedtatt med 27 mot 3 stemmer. 
 
For forslaget stemte 27:  
Bernt Olaf Aune (AP), Randi Synnøve Eli (AP), Arnfinn Olav Volden (SP), Jørn Ola Engdal (SP), Kjell 
Øyasæter (HE), Tora Vaagan Hofset (H), Øyvind Engvik (SP), Irene Røe Vaagan (HA), Inge Heimsbakk 
(AP), Helen Taftø (HE), Ove Bernt Strømmen (H), Ruth Solfrid Sjøli (SP), Thomas Folgerø (HE), Marit 
Liabø Sandvik (AP), Odd Jarle Svanem (SP), Oddny Guldstein-AA Løwe (HA), Bjørn Trygve Eidsvoll 
(FRP), Einar Vaagland (HA), Sverre Vullum (H), Ola Rognskog (SP), Steinar Berdal (SP), Tove Karin 
Halse Lervik (AP), Roar Sørensen (AP), Marte Halvorsen (SP), Siri Johanne Anshus Selnes (SP), Ole 
Johan Helland (AP), Knut Johan Singstad ( KRF)  
 
Imot forslaget stemte 3:  
Morten Juul (SP), Rune Bakken (AP), Hildur Hestnes (AP) 
 

Kommunestyrets vedtak  
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Med hjemmel i forskrift om forvaltning av hjortevilt § 3 vedtas framlagte Mål og retningslinjer for 
forvaltning av hjorteviltet i kommunene Aure og Heim 2021-2023. 
 
Med hjemmel i forskrift om forvaltning av hjortevilt § 37, gis dispensasjon fra fristen 1.mai for 
innsending om godkjenning av bestandsplaner i 2021. Dette begrunnes med utfordringer og 
forsinkelser som covid-19 pandemien har medført. 
 
1. Mål i forrige planperiode om reduksjon av hjortestammen i Heim er delvis oppnådd. Mål om 
bestandsreduksjon i tråd med forrige plan gjelder fremdeles i Heim kommune. 
Måltall og målemetoden er ny i den nye planen og det er vanskelig å omsette disse tallene til forrige 
plans intensjon om bestandsreduksjon. Det fremgår imidlertidig av måltallene i ny plan at bestanden 
er for høy i forhold til mål/vurderingskriterier i store deler av kommunen. Det presiseres derfor at det 
må legges opp til ett tilstrekkelig uttak av hjort for å oppnå mål satt i ny plan. 
2. Kriteriet for beiteskader må få en strukturert innrapportering. Rådmannen bes om å lage et 
innrapporteringssystem. 
3. Det interkommunale utvalget skal representeres av landbruksnæringa med en representant fra 
faglaga i Heim kommune (bondelaget/bonde og småbrukarlaget.) 
4. Beitetrykket i forrige planperiode var i store deler av kommunen uakseptabelt høyt. Vi ser av 
vårtellingene at bestanden fortsatt er for høy og vil gi uakseptabelt høyt beitetrykk. Det bes om at 
beiteskader vektlegges i bestandsplansområdene 
 
Heim kommunestyre ønsker årlig tilbakemelding til driftsutvalg og, kommunestyre, fra 
bestandsområder med tanke påbestandsutvikling, slaktevekter , sett hjorten, beiteskader, sett hjort 
osv. administrasjon,, og viltutvalg oppfordres til å utarbeide en oversiktlig og grei 
rapporteringsordning. 
 

 

 

Kommunestyret har behandlet saken i møte 20.05.2021 sak 39/21 

 

Møtebehandling 

Bernt Olaf Aune fremmet følgende forslag:  
Saken utsettes til 27.05.2021  
 
 

Votering 

Enstemmig tilrådd 
 

Kommunestyrets vedtak  

Saken utsettes til 27.05.2021  
 
 
 

Viltutvalg har behandlet saken i møte 12.05.2021 sak 1/21 
 

Møtebehandling 
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Votering 

Enstemmig tilrådd. 
 

Viltutvalgs vedtak/innstilling  

Med hjemmel i forskrift om forvaltning av hjortevilt § 3 vedtas framlagte Mål og retningslinjer for 
forvaltning av hjorteviltet i kommunene Aure og Heim 2021-2023. 
 
Med hjemmel i forskrift om forvaltning av hjortevilt § 37, gis dispensasjon fra fristen 1.mai for 
innsending om godkjenning av bestandsplaner i 2021. Dette begrunnes med utfordringer og 
forsinkelser som covid-19 pandemien har medført. 
 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling: 

 
Med hjemmel i forskrift om forvaltning av hjortevilt § 3 vedtas framlagte Mål og retningslinjer for 
forvaltning av hjorteviltet i kommunene Aure og Heim 2021-2023. 
 
Med hjemmel i forskrift om forvaltning av hjortevilt § 37, gis dispensasjon fra fristen 1.mai for 
innsending om godkjenning av bestandsplaner i 2021. Dette begrunnes med utfordringer og 
forsinkelser som covid-19 pandemien har medført. 
 
 
 

50/21 Oppnevning av kandidater til interkommunal klagenemnd ReMidt IKS 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 27.05.2021 50/21 

 
 

Møtebehandling i Kommunestyret 27.05.2021: 

 

Møtebehandling 

Følgende oppnevnes fra Heim kommunestyre som kandidater til Interkommunal klagenemnd 
ReMidt IKS: 
Medlem Solvår Marit Skogen Sæterbø 
Varamedlem Inge Heimsbakk 
 
 

Votering 

Enstemmig vedtatt 
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Kommunestyrets vedtak  

Følgende oppnevnes fra Heim kommunestyre som kandidater til Interkommunal klagenemnd 
ReMidt IKS: 
Medlem Solvår Marit Skogen Sæterbø 
Varamedlem Inge Heimsbakk 

 

 

 

 

Rådmannens innstilling: 

 
Følgende oppnevnes fra Heim kommunestyre som kandidater til Interkommunal klagenemnd 
ReMidt IKS:  

Medlem…………….                                                       Varamedlem………… 
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